

Circular



مركز إدارة النفايات أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

تعميم

Date : 05/03/2014
Ref No : CWM/Producers/224/14

التاريخ : 05/03/2014

الرقم : CWM/ Producers/224/14

Subject/ Requirements for NOC issuance of Construction Projects Permits and Commissioning certificate (Completion) for villas and small projects

الموضوع/ إجراءات استصدار شهادة لا مانع للمشاريع الإنشائية وشهادات اتمام المباني (شهادات الانجاز) للفلل والمشاريع الصغيرة

Dears / Waste Producers operating at the field of Construction projects

السادة / منتجي النفايات العاملين في مجال المشاريع الإنشائية

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ...

In order to facilitate the procedures of issuing NOC for construction projects. Kindly be informed that the requirement of issuing NOC for construction projects permits and commissioning certificates are:

يهدف تسهيل استكمال الإجراءات الخاصة باستصدار شهادة لا مانع للمشاريع الإنشائية وشهادات اتمام المباني، نحيطكم علماً بأن متطلبات استصدار شهادة لا مانع للمشاريع الإنشائية وشهادات اتمام المباني (شهادات الانجاز) كما يلي.

1. Commitment letter to provide waste manifest for All waste produced on site during the project.
2. Commitment Letter to strictly adhere to laws and regulations concerning handling hazardous waste and asbestos .
3. Estimation of waste quantity and type.
4. A contract with the CWM registered ESP
5. Land plan approved by the municipality.
6. Municipality Request for NOC.
7. NOC Fee Payment

1. تعهد بالالتزام بتوفير المانيفست لكامل النفايات الناتجة عن المشروع عند الاستلام النهائي .
2. التعهد بالالتزام بمتطلبات التعامل السليم مع النفايات الخطرة والاسبستوس
3. تقدير كمية النفايات وانواعها .
4. عقد مع مزود خدمات بيئية مسجل لدى المركز.
5. مخطط الأرض المعتمد من قبل البلدية.
6. طلب شهادة لا مانع الصادر عن البلدية.
7. تسديد الرسوم

Waste Producers Are Required to Comply with all noted requirements in addition to onsite inspections as a pre-requisit for issuing Commissioning NOC.

ويلزم منتج النفايات بتوفير جميع ما ذكر بالإضافة الى إزالة جميع النفايات من موقع الانشاء والتعامل معها بشكل سليم على أن يتم التفتيش على الموقع للتأكد من ذلك كمتطلب لإصدار شهادة اتمام مباني.

Therefore, All concerned parties are required to comply with the above mentioned and this shall take effect from the date of this circular.

وعليه يرجى من جميع ذوي العلاقة التقيد بالتعليمات المذكورة أعلاه وذلك اعتباراً من تاريخه.

For more details, please contact us on phone No. : 800555, or via Email : info@cap-cwm.com

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل على الهاتف رقم : 800555 أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ...


513114
إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء



مركز إدارة النفايات أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi